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Protokół nr 57/2023 
z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 23 sierpnia 2023 r., godz. 12:00 
 
Ad. pkt 1 i 2 
Otwarcie posiedzenia 
Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie odbyło się w I Liceum 
Ogólnokształcącym im. W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie. Podczas otwarcia obecnych było 8 
członków Komisji. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Piotr Soćko, który powitał wszystkich 
zebranych, stwierdził prawomocność obrad oraz przedstawił zaproponowany porządek 
posiedzenia: 

 
Przewidziany porządek obrad: 
1.  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3.  Analiza danych z arkuszy organizacyjnych szkół na rok szkolny 2023/24 – szanse  

i zagrożenia w aspekcie naboru uczniów i zatrudnienia. 
4.  Ocena stanu przygotowań szkół do nowego roku szkolnego 2023/24. 
5.  Ocena naboru do klas pierwszych szkół ponadpodstawowych oraz związanego z tym 

zatrudnienia w szkołach i placówkach oświatowych. 
6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXII sesji 

Rady Powiatu w dniu 24 sierpnia 2023 roku w sprawach: 
a) zmiany Uchwały Nr LVIII/487/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 23 marca  2023 r.   

w sprawie określenia zadań Powiatu Kętrzyńskiego z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się  środki  
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy kuchni wraz z 
pomieszczeniami pomocniczymi  w budynku będącym w  trwałym zarządzie Zespołu 
Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu powierzchni pod automaty 
vendingowe w budynku głównym szkoły  będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 
im. Macieja Rataja w Reszlu; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali dydaktycznej pozostającej  
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu; 

e) oceny ekonomiczno - finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 
f) oceny ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu; 
g) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 

przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie; 
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035; 
i) zmian w budżecie powiatu na rok 2023; 
j) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na zimowym 

utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Kętrzyn; 
k) udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na 
terenie Powiatu Kętrzyńskiego dla Parafii Prawosławnej p.w. Narodzenia Najświętszej 
Marii Panny w Kętrzynie. 
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7.  Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania I Liceum Ogólnokształcącego im. W. 
Kętrzyńskiego w Kętrzynie oraz warunkami lokalowymi jednostki. 

8. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
9. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27 czerwca 2023 r. 
10. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia: 
Komisja, nie zgłaszając uwag, przyjęła porządek posiedzenia jednogłośnie, 8 głosami „za”. 
 
Ad. pkt 3 
Analiza danych z arkuszy organizacyjnych szkół na rok szkolny 2023/2024 – szanse i 
zagrożenia w aspekcie naboru uczniów i zatrudnienia: (zał. nr 2) 
 
 Przewodniczący realizując porządek obrad poprosił Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia 
Panią Danutę Tomczak o przedstawienie analizy danych z arkuszy organizacyjnych szkół na rok 
szkolny 2023/24 – szanse i zagrożenia w aspekcie naboru uczniów i zatrudnienia. 

Pani Danuta Tomczak powiedziała, że obecnie jest 51 nauczycieli z wymiarem ponad 1,5 
etatu, a z powodu braku kadry nauczycielskiej na rynku, będą zatrudniani nauczyciele między 
szkołami. Mamy obecnie przygotowane 2 arkusze i czekamy na wejście w życie nowego 
rozporządzenia.  

Radna Alina Janiszewska zapytała, czy w związku z zaistniałą sytuacją dyrektorzy szkół 
mają możliwość podjęcia dodatkowych godzin planowych. 

Naczelnik Wydziału Oświaty Danuta Tomczak odpowiedziała, że dyrektorzy jeszcze o to 
nie pytają, ale proszą o takie godziny dla swoich zastępców. Dodała, że dyrektorzy mają w 
swym zakresie obowiązków zarządzać szkołą, a ilość nadgodzin to 2 do 3. 

Radny Pan Ryszard Kawczyński powiedział, że dyrektorzy szkół nie powinni mieć 
nadgodzin, ponieważ zarządzają szkołą. Zwrócił się z prośbą o rozważenie  podniesienia 
wynagrodzenia dla dyrektorów szkół, tak by nie musieli pracować w nadgodzinach.   

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Urszula Braniecka zwróciła uwagę na fakt, że temat 
podwyższenia uposażenia dyrektorów szkół był już poruszany. Poinformowała, że  trwały już 
prace nad projektem uchwały dotyczącym zmian wysokości dodatków funkcyjnych i 
motywacyjnych dla dyrektorów szkół. Zaproponowała, by ponownie wrócić do prac nad 
projektem i ustalić takie stawki dyrektorom, żeby nie mieli potrzeby pracy w nadgodzinach. 
Jednocześnie poparła wniosek Radnego Ryszarda Kawczyńskiego, dotyczący podniesienia 
wynagrodzenia dyrektorom szkół.  

Radny Pan Piotr Węglarski zapytał dlaczego w przyszłym roku będzie mniej absolwentów 
szkół podstawowych i jak ta sytuacja wpłynie na zatrudnienie nauczycieli. 

Wicestarosta Andrzej Lewandowski odpowiedział, że obecnie daje się nadgodziny 
nauczycielom, tak by w przyszłym roku, gdy będzie mniej uczniów, nie było potrzeby 
rozwiazywania umów. 

Radny Pan Ryszard Kawczyński zapytał jaka jest ilość uczniów w szkołach z innych 
powiatów. Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia Pani Danuta Tomczak odpowiedziała, że 
bardzo dużo uczniów w szkołach kętrzyńskich jest z powiatu mrągowskiego, a w Reszlu z 
powiatu olsztyńskiego.   
 W dalszej części dyskusji poruszono temat ilości uczniów w szkołach 
ponadpodstawowych, ilości uczniów w poszczególnych klasach, nowych kierunkach 
kształcenia oraz związanych z tym kosztach.  
 Dodatkowo Pani Danuta Tomczak Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia poinformowała  
o konkursie ogłoszonym przez Ministerstwo Edukacji, dotyczącym utworzenia Branżowego 
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Centrum Umiejętności w Zespole Szkół  im. M. Rataja w Reszlu. Poinformowała, że BCU będzie 
nową jednostką wpisaną do systemu  oświaty, która będzie szkoliła m.in. uczniów, studentów, 
nauczycieli z całego kraju w dziedzinie przemysłu meblarskiego. Dodała, że wniosek o 
dofinansowanie trzeba złożyć do 25 września b.r. 
 Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski powiedział, że BCU jako nowa jednostka 
powiatowa zwiększy możliwości organizacyjne powiatu, stworzy nowe miejsca pracy, 
przyciągnie ludzi z całego kraju, połączy współpracę szkoły z uczelnią i z pracodawcami. Dodał, 
że jest to inwestycja, na którą można otrzymać do 14 milionów zł. dofinansowania, za które 
zostanie przeprowadzony remont warsztatów, zakupiony sprzęt, zostaną zatrudnione osoby. 
Powiedział, że jest to bardzo ambitny projekt, który pisany jest samodzielnie przez 
pracowników starostwa. 
 
Ad. pkt 4 
Ocena stanu przygotowań szkół do nowego roku szkolnego 2023/2024:  

 
Następnie Komisja przeszła do kolejnego punktu obrad, a mianowicie do oceny stanu 

przygotowań szkół do nowego roku szkolnego 2023/2024. 
Naczelnik Wydziału Oświaty Danuta Tomczak przedstawiła zestawienie działań z 

poprzedniego oraz z nadchodzącego roku szklonego 2023/2024, które stanowi załącznik nr 3 
do protokołu. 

Starosta Michał Kochanowski poinformował o realizacji programu inwestycji strategicznych,   
z którego część została przeznaczona oświacie. Powiedział, że dzięki programowi w I Liceum 
Ogólnokształcącym im. W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie został przeprowadzony montaż systemu 
sygnalizacji przeciwpożarowej. Poinformował o trwającym remoncie korytarza, łącznika, 
szatni, który wykonywany jest ze środków własnych powiatu oraz o wymianie dziedzińca w 
Zespole Szkół im. M. Rataja w Reszlu. 

  
Ad. pkt 5 
Ocena naboru do klas pierwszych szkół ponadpodstawowych oraz związanego z tym 
zatrudnienia  
w szkołach i placówkach oświatowych:  

Realizując porządek obrad Komisja przeszła do kolejnego punktu obrad, a mianowicie do 
oceny naboru do klas pierwszych szkół ponadpodstawowych oraz związanego z tym 
zatrudnienia w szkołach i placówkach oświatowych. 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko poinformował, że punkt ten został omówiony w ramach 
punktu trzeciego. Członkowie Komisji nie mieli dodatkowych pytań. 

 
Ad. pkt 6 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXII sesji 
Rady Powiatu w dniu 24 sierpnia 2023 roku w sprawach:  

 
 

a) zmiany Uchwały Nr LVIII/487/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 23 marca  2023 r.   
w sprawie określenia zadań Powiatu Kętrzyńskiego z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się  środki  
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku:  

 
Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Jako 

pierwszy głos zabrał Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski, który poinformował, że uchwała 
związana jest ze wzrostem  kwoty algorytmu, którą PFRON przeznacza na Warsztaty Terapii 
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Zajęciowej. Dodatkowo poinformował, że wygasła kadencja Społecznej Rady d.s. Osób 
Niepełnosprawnych i zarządzeniem została powołana nowa. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Edukacji i Kultury w 
toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (zał. 
nr 4). 

 
b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy kuchni wraz z pomieszczeniami 

pomocniczymi  w budynku będącym w  trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja 
Rataja w Reszlu:  

 
Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Starosta Michał Kochanowski powiedział, że przedmiotowa uchwała jak i dwie kolejne 

uchwały dotyczą gospodarowania mieniem powiatu, a interpretacja obowiązujących 
przepisów prawnych wskazuje na fakt, iż muszą one być podjęte uchwałą Rady Powiatu, a nie 
Zarządu. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Edukacji i Kultury  

w toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(zał. nr 5). 

 
 
c) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu powierzchni pod automaty 

vendingowe w budynku głównym szkoły  będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. 
Macieja Rataja w Reszlu:  

 
Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Członkowie 

Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Z uwagi na brak głosów w dyskusji,  
przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  

 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 6). 
 

d) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali dydaktycznej pozostającej  
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu:  
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Z uwagi na brak głosów  
w dyskusji,  przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  

 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 7). 
 

e) oceny ekonomiczno - finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie: 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
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Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski powiedział, że ocena dotyczy poprzedniego roku. 
Dodał, że obecna sytuacja finansowa szpitala jest dość dobra. Poinformował o problemach 
kadrowych szpitala oraz o kończącym się remoncie bloku operacyjnego.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu.  
 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Edukacji i Kultury  

w toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(zał. nr 8). 

 
 
f) oceny ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu:  

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Z uwagi na brak głosów  
w dyskusji,  przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  

 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 9). 
 
 
g) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli  

przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie:  
 
Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Jako 

członek Komisji Rewizyjnej powiedział, że Dom Pomocy Społecznej funkcjonuje bardzo 
dobrze, a relacje pracowników DPS z osobami, które tam przebywają są na wysokim 
poziomie.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu.  
 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Edukacji i Kultury 

w toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(zał. nr 10). 

 
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035: 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych w projekcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 
2022 – 2035 oraz w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2023: 

 
I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 

 

1. Decyzją Nr FK 197/2023 z dnia 08.08.2023 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył 

plan dotacji celowej dla Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

Zw. D. 710; 71015; § 2110 – 1 178 zł 

Zw. W.                      § 4020 – 1 178 zł 

 

2. Decyzją Nr FK 237/2023 z dnia 08.08.2023 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył 

plan dotacji celowej dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
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Zw. D. 754; 75411; § 2110 – 16 682 zł 

Zw. W.                § 4210 – 16 682 zł 

 

3. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dokonać przeniesienia wydatków 

Zmn. W. 853; 85321; § 4210 – 10 000 zł 

Zw. W.                          § 4010 –   8 600 zł 

                                      § 4110 –    1 400 zł 

 

II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania realizowane na podstawie porozumień 
z organami administracji rządowej 

 
1) W zadaniu pn. „Strzelnica w powiecie 2023” dokonać przeniesienia wydatków środków 

własnych 

Zmn. W. 801; 80195; § 6060 – 25 000 zł 

Zw. W.                          § 4270 – 25 000 zł 

 

III. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 
 

1. Wprowadzić do budżetu nowe zadania remontu dróg dofinansowane ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg:  

1) Remont drogi powiatowej nr 1610N w km 8+036 do km 9+852 w msc. Siemki –

 wartość przedsięwzięcia 1 050 000 zł, realizowane w latach 2023-2024, z czego: 

a) w 2023 r. - 300 000 zł, w tym dofinansowanie – 300 000 zł,  

b) w 2024 r. - 750 000 zł, w tym dofinansowanie – 435 000 zł, udział własny –

 315 000 zł; 

2) Remont drogi powiatowej nr 1396N w km 15+814 do km 18+780 Momajny – 

Michałkowo – etap I (długość 1 560,00 mb) – wartość przedsięwzięcia 1 047 790 zł, 

realizowane w latach 2023-2024, z czego: 

a) w 2023 r. - 300 000 zł, w tym dofinansowanie – 300 000 zł,  

b) w 2024 r. - 747 790 zł, w tym dofinansowanie – 433 453 zł, udział własny –

 314 337 zł; 

Zw. D. 600; 60014; § 2700 – 600 000 zł 

Zw. W.                      § 4270 – 600 000 zł 

 

2. Wprowadzić do budżetu nowe zadania inwestycyjne dofinansowane ze środków 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków realizowanego ze środków Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19:  

1) Opracowanie dokumentacji na roboty zabezpieczające obiekt mostowy przy ul. 

Podmiejskiej w Reszlu – wartość przedsięwzięcia 265 000 zł, realizowane w latach 

2023-2024, z czego: 

a) w 2023 r. - 10 000 zł (udział własny), 

b) w 2024 r. - 255 000 zł, w tym dofinansowanie – 245 000 zł, udział własny –

 10 000 zł; 

2) Dotacja celowa na dofinansowanie realizacji inwestycji „Konserwacja i restauracja 

fresków Jerzego Nowosielskiego oraz bieżąca konserwacja stolarki okiennej w cerkwi 

prawosławnej w Kętrzynie” –  wartość zadania 725 544 zł, w tym dofinansowanie –

 711 033 zł (98%), udział własny – 14 511 zł. 
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Środki własne przesunąć z zadania pn. „Inwestycje wspólne z Gminami 50/50” – 14 511 zł 

oraz z dotacji celowej z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie prac remontowych 

i konserwatorskich obiektów zabytkowych przekazanej jednostkom niezaliczanym 

do sektora finansów publicznych – 10 000 zł 

Zw. D.     758; 75816; § 6090 – 711 033 zł 

Zmn. W. 600; 60014; § 6050 –   14 511 zł 

                921; 92120; § 2720 –   10 000 zł 

Zw. W.    600; 60014; § 6580 –   10 000 zł 

                921; 92120; § 6570 – 725 544 zł 

 

3. W zadaniu pn. Remont zabytkowych drzwi zewnętrznych w budynku I LO im. W. 

Kętrzyńskiego w Kętrzynie dokonać zmiany: 

1) nazwy zadania na: Remont zabytkowej stolarki drzwiowej zewnętrznej w budynku I 

LO im. Wojciecha Kętrzyńskiego oraz w budynku Starostwa Powiatowego w 

Kętrzynie; 

2) czasu i wartości realizacji: po zmianie wartość przedsięwzięcia 330 000 zł, realizowane 

w latach 2023-2024, z czego: 

c) w 2023 r. w kwocie 16 000 zł (udział własny);  

d) w 2024 r. w kwocie 314 000 zł, w tym dofinansowanie inwestycji z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków – 294 000 zł, udział własny – 20 000 zł. 

Dla zbilansowania środki własne przesunąć do zadania pn. „Inwestycje wspólne z Gminami 

50/50” 

Zmn. W. 801; 80195; § 6050 – 100 000 zł 

Zw. W.    600; 60014; § 6050 –   84 000 zł 

                801; 80195; § 6580 –   16 000 zł 

 

4. W Starostwie Powiatowym dokonać przeniesienia wydatków 

Zmn. W. 750; 75020; § 4710 – 9 397 zł 

Zw. W.                          § 4440 – 9 397 zł 

 

5. Dokonać zwiększenia dochodów z odsetek na rachunku, dla zbilansowania zmniejszyć 

wolne środki 

Zw. D. 758; 75814; § 0920 – 230 000 zł 

Zmn. Przychody;     § 950   – 230 000 zł 

 

6. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać zwiększenia wydatków o kwotę 

330 000 zł oraz przeniesienia wydatków w kwocie 20 000 zł. Dla zbilansowania zwiększyć 

dochody o 100 000 zł oraz wolne środki o kwotę 230 000 zł 

Zw. D.     854; 85417; § 0830 – 100 000 zł 

Zmn. W. 801; 80115; § 4710 –   10 000 zł 

                         80117; § 4710 –   10 000 zł 

Zw. W.             80117; § 4300 –   15 000 zł 

                         80140; § 4260 –   35 000 zł 

                         80152; § 4210 –   68 000 zł 

                                      § 4240 –   72 000 zł 

                854; 85410; § 2950 –   20 000 zł 
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                                      § 4300 – 140 000 zł 

Zw. Przychody;           §  950  – 230 000 zł 

 

7. W przedsięwzięciu pn. „Projekt innowacyjno-wdrożeniowy w zakresie oceny 

funkcjonalnej” dokonać zmniejszenia dochodów i wydatków o kwotę 7 998 zł. Po zmianie 

wartość projektu wynosi 224 939 zł, w tym w 2023 r. – 132 306 zł 

Zmn. D. 801; 80195; § 2460 –  7 998 zł 

Zmn. W.                      § 4300 –   1 273 zł 

                                     § 4170 –   6 725 zł 

 

8. Na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy dokonać przeniesienia wydatków 

Zmn. W. 853; 85333; § 4040 – 5 049 zł 

Zw. W.                          § 4440 – 5 049 zł 

 

9. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dokonać przeniesienia wydatków 

Zmn. W. 852; 85203; § 4170 – 30 000 zł 

                                      § 4710 –    1 000 zł 

                         85218; § 4710 –   7 000 zł 

               853; 85321; § 4710 –       700 zł 

                        85324; § 4710 –     1 500 zł 

                                      § 4120 –    1 000 zł 

               855; 85508; § 4110 –     6 374 zł 

                                      § 4120 –    4 915 zł 

                                      § 4170 –  30 000 zł 

                                      § 4710 –    3 000 zł 

Zw. W.   852; 85203; § 4010 –   9 193 zł 

                                      § 4110 –    1 582 zł 

                                      § 4120 –       225 zł 

                                      § 4300 – 20 000 zł 

                         85218; § 4010 –   5 850 zł 

                                      § 4110 –   1 007 zł 

                                      § 4120 –       143 zł 

               853; 85321; § 4010 –       597 zł 

                                      § 4110 –      103 zł 

                         85324; § 4010 –   2 133 zł 

                                      § 4110 –       367 zł 

               855; 85508; § 4010 –  44 289 zł 

 
                                                                                                                                                                                                                                                        

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Urszula Baraniecka zapytała jak będzie funkcjonowała 
strzelnica. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Michał Kochanowski, który powiedział, że strzelnica będzie 
funkcjonowała na zasadzie porozumienia i umowy z Ministerstwem Obrony Narodowej. 
Dodał, że strzelnica będzie finansowana z dotacji. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Przewodniczący poddał 
przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, 
jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 11). 
 
i) zmian w budżecie powiatu na rok 2023:  
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu. Z uwagi na brak głosów w 
dyskusji,  przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie.  

 
Komisja Edukacji i Kultury w toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 12). 
 
j) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na zimowym 

utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Kętrzyn: 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski poinformował, że przedmiotowa uchwała 

stanowi kontynuację wcześniej już wykonywanego przez Gminę Miejską Kętrzyn zadania 
zimowego utrzymania dróg powiatowych w obrębie miasta Kętrzyn.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu.  
 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Edukacji i Kultury 

w toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(zał. nr 13). 

 
 
k) udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na terenie 
Powiatu Kętrzyńskiego dla Parafii Prawosławnej p.w. Narodzenia Najświętszej Marii 
Panny w Kętrzynie:  

Przewodniczący Komisji Piotr Soćko otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski poinformował, że aktualnie w parafii trwają 

prace restauratorskie w ramach pierwszego etapu finansowane z dotacji  Ministerstwa 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Dotacja z powiatu pozwoli na kontynuowanie prac. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu.  
 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Edukacji i Kultury 

w toku głosowania, jednogłośnie głosami 8 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(zał. nr 14). 

 
Ad. pkt 7 
Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania I Liceum Ogólnokształcącego im.  
W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie oraz warunkami lokalowymi jednostki: 

Przewodniczący realizując porządek obrad poprosił Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 
im. W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie Panią Oliwię Piotrowicz o przedstawienie informacji na 
temat funkcjonowania szkoły.  

Pani Dyrektor Oliwia Piotrowicz poinformowała o trwającej rekrutacji do liceum. 
Powiedziała, że w tym roku nabór przebiega sprawnie. Wolę nauki wyraziło ponad stu 
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absolwentów szkół podstawowych. Poinformowała, że najbardziej popularnym kierunkiem  
w liceum jest profil biologiczno-chemiczny, zwracając jednak uwagę na fakt, że brakuje w 
danej dziedzinie nauczycieli. Powiedziała również o bardzo ważnej roli psychologów w obecnej 
szkole. Zwróciła się z prośbą do komisji o rozważenie możliwości zwiększenia wymiaru pracy 
psychologa, biorąc pod uwagę zapotrzebowanie i skalę problemów jakie obserwuje wśród 
młodzieży. 
 
Ad. pkt 8 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski: 

 
 Radny Ryszard Kawczyński zwrócił się z prośbą, aby Zarząd Powiatu rozważył 
możliwość wprowadzenia odznaczeń dla dyrektorów jednostek za długoletnią służbę oraz 
zasługi, w połączeniu z gratyfikacjami finansowymi w postaci nagród. Dodatkowo poprosił, aby 
Zarząd Powiatu przedstawił konkretną propozycję dotyczącą dodatków dla dyrektorów szkół.  

Przewodniczący Piotr Soćko zwrócił się z prośbą do Wicestarosty Andrzeja 
Lewandowskiego aby do następnej komisji przygotować rozwiązania dotyczące dodatków dla 
dyrektorów szkół.  

 
 

Ad. pkt 9 
Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27 czerwca 2023 r.: 

Członkowie komisji nie zgłosili uwag do treści projektu protokołu i przyjęli: 
- protokół z posiedzenia Komisji w dniu 27 czerwca 2023 r. – jednogłośnie głosami 8 „za”.  
 
 
Ad. pkt 10 
Zamknięcie posiedzenia: 

Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady 
Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 15:44. 

 
 

 
 
   Protokołowała: 
 

A. Jędrzejewska 
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